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Commissie 2 

Notulen                                                                     Zitting van 8 december 2021 
 
 
 

 
Samenstelling: 
Aanwezig: 

mevrouw Annemie Der Kinderen, voorzitter; mevrouw Kelly Verheyen, schepen; de heer Luc Op de Beeck, 

schepen; de heer Eric Vos, raadslid; de heer Rudy Elst, raadslid; de heer Bart Voordeckers, raadslid; de heer 

Wout Schafraet, raadslid; de heer Achraf El Yakhloufi, raadslid; de heer Jan van Steenbergen, raadslid; de heer 

Ludwig Nietvelt, raadslid; mevrouw Savannah van Dongen, raadslid; 

de heer Peter Segers, raadslid; de heer Dieter De Quick, raadslid; mevrouw Pauline Ceusters, raadslid; 

de heer Yannick Glassée, secretaris 

 

Zijn eveneens aanwezig: 

de heer Luc Debondt 

 
 
8 december 2021 19:30 -De voorzitter opent de openbare zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

GOEDGEKEURD 

 

Notulen 

Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 
 
 

 

 
2. Convenant tussen de stad Turnhout en vzw Sportpret met betrekking tot toegankelijk 

vrijetijdsaanbod voor kwetsbare kinderen 

GOEDGEKEURD 

 

Toelichting 

Kinderarmoede in Turnhout is hoog. Kinderen die in armoede opgroeien nemen minder deel aan het georganiseerde 
vrijetijdsaanbod. Door het afsluiten van een convenant met vzw Sportpret wenst stad Turnhout voor kinderen van 3 
tot 12 jaar die in armoede leven een laagdrempelig aanbod te creëren én een actieve toeleiding naar het reguliere 
aanbod te realiseren. 

 

Notulen 
Na inleiding door Kelly Verheyen en Gunther Van Avondt geeft Aïlan Iriks aan de hand van een ppt toelichting bij dit 
punt. 
Jan Van Steenbergen vindt het een mooi initiatief en vraagt of leerlingen van Campos ook deel kunnen uitmaken van 
dit verhaal door les te geven binnen Sportpret. 
Als tweede punt vraagt hij of er opvolging voorzien is voor kinderen na 12 jaar. 
Aïlan Iriks antwoordt dat er momenteel een samenwerking loopt met de leerlingen van de sportopleiding Thomas 
More. Voor het aanwerven van begeleiders werkt men nauw samen met de sportclubs, jeugdbewegingen en 
Jeugddienst. Omwille van deze overlapping is de kans groot dat men deze kinderen wel bereikt. De link met Campos 
is een goed voorstel en wordt meegenomen.  
De focus voor begeleidingstrajecten ligt momenteel op kinderen tot 12 jaar. De begeleidingstrajecten bestaan 
enerzijds uit de toeleiding van kinderen en anderzijds uit opvolging. 
De ambitie is om, wanneer kinderen deelgenomen hebben, ze zelf of via de ouders te laten herinschrijven. Hierrond 
worden vormingen en coaching gegeven aan de sportclubs en jeugdbewegingen om kinderen pro actief te 
contacteren voor herinschrijving. Het begeleidingstraject wordt pas afgesloten wanneer het kind of de ouders zelf in 
staat zijn om te herinschrijven. 
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Jan Van Steenbergen benadrukt dat opvolging zeer belangrijk is. Het zou jammer zijn dat kinderen na hun 12 jaar 
hun sportactiviteiten stopzetten. 
Als laatste vraagt hij wat de duurtijd van dit convenant is. 
Gunther Van Avondt antwoordt dat de convenant afgesloten is met 1 jaar maar met de intentie om te verlengen. 
Achraf El Yakhloufi vraagt hoe er reclame gemaakt wordt voor Sportpret en sportkampen. En hoe organiseert men 
de toeleiding naar sportclubs en jeugdbewegingen? 
Aïlan Iriks antwoordt dat het bereik van de doelgroep gebeurt door de partners via een afgesloten 
inschrijvingsportaal. Men bezorgt het OCMW, ’t ANtWOORD, de jeugddienst, ’t GEBUURT en scholen de nodige 
flyers, posters en inschrijvingsstrookjes waarna ze op hun beurt de gezinnen contacteren en zorgen voor de 
inschrijvingen. 
De toeleiding naar sportclubs en jeugdbewegingen wordt verzorgd door de sportconsulent. Zij vormt de connectie 
tussen de ouders en de sportclubs, jeugdbewegingen en Jeugddienst en zorgt voor de begeleiding door het 
volledige traject. 
Achraf El Yakhloufi vraagt of er vanuit Sportpret ondersteuning wordt voorzien naar sportclubs en jeugdbewegingen. 
Aïlan Iriks antwoordt dat de ondersteuning de afgelopen jaren organisch is verlopen. Met Stad Turnhout zal er 
bekeken worden hoe men het vormingsaanbod vorm gaat geven. 
Achraf El Yakhloufi vraagt of het mogelijk is om sportclubs uit te nodigen naar sportkampen op daar sport te brengen 
door middel van het geven van sessies en flyering. 
Aïlan Iriks antwoordt dat er reeds een samenwerking is met de Jiujitsu club. Voor de meeste clubs is dit een 
organisatorisch probleem. Zo zijn lesgevers overdag moeilijk tot niet inzetbaar en zijn de meeste sportclubs gesloten 
tijdens vakantieperiodes. 
Achraf El Yakhloufi voegt toe dat sport een belangrijke factor is en geeft aan om zeker in te zetten om sportclubs zo 
veel mogelijk te betrekken. 
Eric Vos stelt voor om dit project ook toe te lichten op commissie 3 daar dit binnen het sportbeleid past. 
Bart Weytjens, zelf vrijwilliger in ’t GEBUURT, is zeer positief over dit project. Sportpret werkt op een verbindende 
manier binnen de buurten. Men merkt ook op dat er een grote instroom is naar andere projecten binnen ’t GEBUURT 
in kader van buurtwerking die initieel komen van projecten binnen Sportpret. 
 
 

 

 
3. Subsidie innovatieve ecologie-investeringen 

GOEDGEKEURD 

 

Toelichting 

In kader van het klimaatplan Turnhout is het duidelijk dat iedereen diverse inspanningen zal moeten leveren om 
tegemoet te komen aan de lokale ambitie om tegen 2050 klimaatneutraal te zijn. De industriële processen en 
mobiliteit hebben een groot aandeel in de totale uitstoot. Hierop inzetten kan dan ook een fundamenteel verschil 
maken.  
Om de ondernemers financieel te motiveren om deze stap te zetten, heeft de Vlaamse overheid de ecologiepremie+ 
in het leven geroepen. Deze premie is een financiële tegemoetkoming aan ondernemingen die ecologie-
investeringen realiseren in het Vlaamse Gewest. Vlaanderen neemt een deel van de investeringskosten op zich. Het 
gaat specifiek over investeringen in innovatieve technologieën. Hiervan is een lijst opgemaakt die regelmatig wordt 
geüpdatet. De reden hiervoor is dat deze vaak nog duurder zijn ten opzichte van de ‘reguliere’ technologieën die 
zichzelf reeds terug verdienen.  
Gemiddeld betaalt Vlaanderen een subsidiebedrag van 40 000 euro per ondernemer. Dit is ongeveer 20% van de 
investering. Per ondernemer is er een maximum subsidiebedrag van 1 miljoen euro over een periode van 3 jaar 
Stad Turnhout wil graag de Turnhoutse ondernemers extra stimuleren om te investeren in duurzaamheid. Daarom 
wenst ze een subsidiereglement op te starten dat aansluit bij de Vlaams ecologiepremie+.  
Het voordeel hiervan is dat dit een duidelijk subsidiereglement is en geen extra werk vraagt voor de ondernemer. 
Via de subsidie innovatieve ecologie-investeringen voorziet de stad Turnhout een bijkomende subsidie van 20% van 
het door VLAIO toegekende bedrag met een maximum van 10 000 euro per ondernemer per jaar. 

 

Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Nele Jansen toelichting bij dit punt. 
  



3/5  

4. Innovatiecentrum Werk 

GOEDGEKEURD 

 

Toelichting 

Stad Turnhout zal samen met Stad Antwerpen, provincie Antwerpen en VDAB (Vlaamse overheid) een 
innovatiecentrum werk oprichten. Ze zal mee de regie voeren over het innovatiecentrum werk aangezien Stad 
Turnhout als stichtend lid een plaats krijgt in de stuurgroep.  
De bedoeling is dat er in dit innovatiecentrum nieuwe methodieken en projecten worden bedacht en opgestart die er 
voor zorgen dat kansengroepen makkelijker hun weg vinden naar (duurzaam) werk. Het geld zal dan ook gebruikt 
worden voor zowel het voorbereidende werk (personeel) als voor de effectieve uitvoering van de projecten/acties. 

 

Notulen 
Na inleiding door Luc Op de Beeck geeft Nele Jansen aan de hand van een ppt toelichting bij dit punt.  
Bart Voordeckers deelt het enthousiasme van Nele Jansen over dit project. Graag zou hij, aangezien het over 
innovatieve projecten gaat, op regelmatige basis rapportage en evaluatie krijgen. 
Luc Op de Beeck stemt toe om op regelmatige basis aan voortgangsrapportering te doen. 
Hij voegt nog toe dat het onderwijs in dit project een belangrijke factor speelt. Er wordt momenteel bekeken hoe men 
kan duelleren waarbij leerlingen de theorie krijgen op de schoolbanken en de praktijk in de bedrijven zelf daar zij 
meer over moderne en accurate apparatuur beschikken. 
Eric Vos vindt het een goed initiatief om aan de hand van nog te ontwikkelen projecten de kloof tussen openstaande 
vacatures en de hoge werkloosheidscijfers te dichten. 
Daar de organisatie werkt onder de vleugels van POM moet er voldoende afstemming en aansturing zijn vanuit Stad 
Turnhout en provincie Antwerpen. 
Als laatste vraagt hij hoe men de instap en uitbouw van B- en C-aandeelhouders ziet. 
Nele Jansen antwoordt dat er bij C-leden naar arbeidsmarktspecialisten en -experten wordt gekeken. Bij de B-leden 
kijkt men vooral op projectniveau. Voor de 4 stichtende leden zal er permanent gewerkt worden aan de problematiek. 
Zij hebben steeds het laatste woord over het jaaractieplan, ongeacht hun bijdrage. 
Luc Op de Beeck sluit af dat er testcases uitgevoerd worden bij de initiatiefnemers. Uit deze testcases worden 
generieke modellen opgemaakt die men kan dissemineren naar andere toetredende leden. 
 
 

 

 

5. Geactualiseerde Beheersovereenkomst en samenwerkingsovereenkomst tussen OCMW Turnhout 

en stad Turnhout enerzijds en Zorggroep Orion anderzijds 

GOEDGEKEURD 

 

Toelichting 

De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan de Samenwerkingsovereenkomst tussen Stad 
Turnhout en Zorggroep Orion waarbij o.a. de samenwerking, wederzijdse engagementen en financiële afspraken 
worden geactualiseerd. Deze nieuwe Samenwerkingsovereenkomst vervangt per 1 januari 2020 integraal de 
lopende Samenwerkingsovereenkomst. Daarnaast wordt de gemeenteraad gevraagd kennis te nemen van de 
geactualiseerde Beheersovereenkomst tussen OCMW Turnhout en Zorggroep Orion, die tevens ter goedkeuring 
voorligt bij de raad voor maatschappelijk welzijn. 

 

Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Bart Michielsen toelichting bij dit punt. 
Eric Vos is akkoord met het tegen het licht houden van de evolutie en het mogelijks aanpassen naar de actualiteit. 
In verband met de recente consensusnota rond het Schorvoort dat voorgelegd is, stelt hij voor om een clausule in de 
beheersovereenkomst te plaatsen zodat wanneer er negotiatie nodig is dat men de overeenkomst op basis van deze 
elementen kan aanpassen. 
Luc Op de Beeck antwoordt dat er vanuit de raad van bestuur en zorggroep ORION een officieel schrijven opgesteld 
wordt naar Stad Turnhout met vermelding van de elementen waarmee men geconfronteerd wordt en met de vraag 
om samen te zitten om te bekijken hoe dit opgelost kan worden. Hieruit bestaat de kans dat er mogelijks nog een 
clausule wordt toegevoegd om dit op te vangen. Dit kan echter een impact hebben op de begroting. 
Eric Vos vindt het opportuun om dit te bekijken tegen de volgende gemeenteraad. 
Luc Op de Beeck antwoordt dat aanpassing tegen de volgende gemeenteraad onmogelijk is. De aandeelhouders 
bestaan uit Stad Turnhout en OCMW Turnhout. Hierdoor heeft hij het vertrouwen dat er steeds de bereidheid van het 
college zal zijn om samen te zitten en te zoeken naar een oplossing. 
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6. Naar een geïntegreerd verhaal: toelichting werking cluster welzijn 

GOEDGEKEURD 

 

Toelichting 

Naar aanleiding van de vraag op de commissie van afgelopen november 2021 zal de werking van de cluster welzijn 
worden toegelicht. 

 

Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Leen Geudens toelichting bij dit punt. 
Eric Vos dacht dat in het bestuursakkoord voorzien was om rond de structuur van kinderopvang een evaluatie te 
maken om na te gaan wat de meest optimale structuur en aansturingen zijn naar de toekomst toe en vraagt of dit al 
verder opgepikt is. 
Leen Geudens antwoordt dat de eerste gesprekken met ORION gestart zijn. Omwille van de coronacrisis heeft dit 
vertraging opgelopen. 
 
 

 

 

7. Samenwerkingsovereenkomst met agentschap integratie en inburgering betreffende een leer- en 

coachingstraject voor de lokale besturen van Geel, Herentals, Hoogstraten, Mol en Turnhout 

GOEDGEKEURD 

 

Toelichting 

Het Agentschap Integratie en Inburgering is een agentschap van de Vlaamse overheid dat het inburgerings- en 
integratiebeleid in Vlaanderen uitvoert. Het Agentschap ondersteunt lokale besturen in hun integratiebeleid onder 
andere in de vorm van leer- en coachingstrajecten. Op vraag van de schepenen voor integratie van de  lokale 
besturen van Geel, Herentals, Hoogstraten, Mol en Turnhout werkte het Agentschap een programma uit, waarin  
inzichten en expertise opdoen, informeren, uitwisselen, inspireren via praktijkvoorbeelden centraal staat. 

 

Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Kelly Verheyen toelichting bij dit punt. 
 
 

 

 
8. Centraal digitaal aanmeldsysteem voor basisscholen 

GOEDGEKEURD 

 

Toelichting 

Er werd een verduidelijking gegeven over de cijfers. 

 

Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Neels Wouter toelichting bij dit punt. 
Dieter De Quick vraagt of er al zicht is op het aantal leerlingen die niet toegewezen konden worden. 
Neels Wouter antwoordt dat er veel geschoven wordt na aanmelding, bv wanneer de 2de keuze toegewezen wordt 
maar waarna de 1ste keuze weer vrij komt. 
Het merendeel van de nergens toegewezen kinderen zijn kinderen waarvan de ouders geopteerd hebben voor 
gekoppelde inschrijvingen. In dit geval zoeken de scholen achteraf nog een oplossing waardoor veel van deze 
gekoppelde inschrijvingen toch ergens terecht komen. Dit resulteert in een capaciteitsverhoging. 
Omwille van de privacywetgeving heeft men geen inzage in namen, men baseert zich op cijfers. 
Dieter De Quick richt zich tot Kelly Verheyen en stelt voor om indicatorleerlingen door het OCMW beter te 
begeleiden. Dit past perfect in plan Armoede waarin mensen van vooraf de geboorte begeleid worden 
Kelly Verheyen antwoordt dat men ingespeeld heeft op de cijfers en dat de campagne Kleuterparticipatie in het 
voorjaar 2022 opgestart zal worden. Dit omvat verschillende acties voor het extra bereiken van deze doelgroep 
waaronder het fysiek overdragen van informatie aan mensen die digitaal minder snel bereikt kunnen worden. Dit 
project zal toegelicht worden in een toekomstige commissie. 
 
 

 

 

9. Punten agenda Gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn 

GOEDGEKEURD 

 

Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
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10. Uit het college 

GOEDGEKEURD 

 

Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
 

 
 

Yannick Glassée 

Commissiesecretaris 

 


